
Lugn träningsfri morgon. 
Jag trodde att jag skulle känna 

av träningen i går. Men det är 
bara Triceps som protesterar 
lite. Jag har väl slarvat med 

skidträningen i sommar….. 



Dag 2 på Forever  

konferensen började 

med en Härlig å  

Fartfylld föreläsning 
med Annika Sjöö. 



Vad är det som händer med våra 
matvanor? Å hur påverkar det 

våra kroppar? 



Troligen skulle vi alla må bättre av 
att äta lite mer naturligt och i  

lagom portioner till vår fysiska  
aktivitet. Inte så revolutionerande 

men förmodligen det mest Sanna! 



Typ så här! 



Eller om du förväntar dig 

havre kan du inte så vete… 



En Riktigt Bra och Inspirerande 

Helg! Jag är väldigt Glad att jag är 

en del av Direkthandeln i Sverige 

med Forever och Världens Bästa 

Aloe Vera produkter! 



Två tågresor den här helgen. 

Båda på minuten punktliga. 
Bra jobbat SJ! 



Ernst skalar 

Egna Äpplen  

för säsongens  

första  

Äppelpaj! 



När jag 2005 blev en del av 

den här lägenheten så kunde 

man tydligt se  
Domkyrkotornet från  

köksfönstret. 



Nu har träden vuxit till sig så att 
man måste anstränga sig väldigt 
för att se Tornet. Gigantiska träd! 

 

Nu ska vi njuta av Äppelpajen! 
 


